
PROTOKÓŁ Nr 2 /2015
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty

z dnia 20 stycznia 2015 r.
 
W posiedzeniu udział wzięli :
a/ pięciu  członków Komisji Kultury i Oświaty /wszyscy obecni/.
b) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy
c) Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 

Porządek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Zatwierdzenie porządku obrad ,
3. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, w tym:

a) projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej na rzecz wspólnej realizacji 
Projektu pn: "Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania Poprawa 
efektywności energetycznej Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska poprzez 
termomodernizację budynków”,
b) przyjęcia „strategi Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 
2014 – 2020”.

4. Opracowanie Planu pracy komisji na 2015 rok,
5. Sprawy bieżące

Ad 1- 2

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad .

Ad 4
PLAN PRACY

KOMISIJ KULTURY I OŚWIATY NA 2015 ROK

1. Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej w kontekście współpracy ze
świetlicami wiejskimi.  (  Udział  społeczeństwa – frekwencja w imprezach organizowanych przez
Gminny  Ośrodek  Kultury.  Zastanawiający  jest  fakt  niskiego  udziału  mieszkańców  Dębnicy
Kaszubskiej  w  imprezach  organizowanych  w  tej  miejscowości,  przy  stosunkowo  wysokich
nakładach w porównaniu do imprez w miejscowościach ościennych,  gdzie te nakłady są dużo
niższe.  Rozważenie  skutecznej  formy  reklamy.  Organizacja  wspólnych  imprez,  które  będą
integrowały społeczeństwo).
2.  Działalność  stowarzyszeń  i  klubów sportowych  na  terenie  gminy  –  wykorzystanie  obiektów
sportowych.  (Propozycja  reaktywowania  działalności  Gminnej  Rady  Sportu  i   partnerstwa
stowarzyszeń. Promowanie organizacji gminnych turniejów sportowych w rożnych dyscyplinach,
np.: piłka nożna, koszykówka, siatkówka, siatkówka plażowa, lekkoatletyka).
3. Sprawdzenie stanu remiz na terenie gminy oraz zapoznanie się z funkcjonowaniem istniejących
remizo – świetlic.
4. Analiza pracy asystenta rodziny i opiekunów społecznych zatrudnionych w Ośrodku Pomocy
Społecznej. (Zakres obowiązków – wynagrodzenie)
5.  Przygotowanie  szkół  do rozpoczęcia  roku szkolnego 2015/2016 w kontekście  planowanego
tworzenia zespołów szkół.
6. Spotkanie z sołtysami gminy w celu zapoznania się z ich problemami. Funkcjonowanie placów
zabaw w kontekście bezpieczeństwa dzieci.
7. Analiza bezpieczeństwa na terenie gminy. Spotkanie z przedstawicielami jednostek OSP oraz
Kierownikiem  Posterunku  Policji.  (  zwrócenie  uwagi  na  skuteczną  prewencję  w  stosunku  do
młodzieży, nieletnich a zwłaszcza w okresie wakacji). 
8. Współpraca z Komisjami Rady Gminy
9. Analiza projektów uchwał Rady Gminy.



Ad 3

a)
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu budżetu na 2015 rok przedstawił Skarbnik

Gminy.
Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie (5 za).

b)
Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Słupskiemu

przedstawił Skarbnik Gminy.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 5 za).

c)
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIX/332/2010  Rady  Gminy  Dębnica

Kaszubska z dnia 27 sierpnia 2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Dębnica
Kaszubska przedstawił Skarbnik Gminy.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 5 za).

d) 
Członkowie Komisji  zapoznali  się z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia   planu

pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 5 za).

e) 
  Projekt uchwały w sprawie   projektu uchwały w sprawie zawarcia umowy partnerskiej na
rzecz wspólnej realizacji Projektu pn: "Opracowanie dokumentacji projektowej w ramach zadania
Poprawa  efektywności  energetycznej  Obszaru  Funkcjonalnego  Miasta  Słupska  poprzez
termomodernizację budynków” przedstawiła Sekretarz Gminy.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 5 za).

f)

Projekt  uchwały  w  sprawie   projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „strategi  Rozwoju
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 2014 – 2020” przedstawiła Sekretarz
Gminy.
Członkowie komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty ( 5 za).

Na tym posiedzenie zakończono.

                                                                                                                        Przewodniczący
                                                                                                                                                             Komisji Kultury i Oświaty

                                                                                                                                                                       /-/ Roman Cech


	z dnia 20 stycznia 2015 r.
	Ad 1- 2


